

# 9. Riesa Dancesport Festival 2005



## Reiseangebot / Transport Special Offer

*Alle angegebenen Zeiten unter Vorbehalt*

All given times are estimated and according to enrollments  
subject to change

19.09.2005

### Reiseangebot

Der Verkehrsverbund Oberelbe – **V.V.O.** - bietet für die Tänzer und deren Angehörige folgende verbilligte Kartenvarianten:

- **Kleingruppenkarte = 21,50 Euro** für bis zu 5 Personen gilt bis 4.00 Uhr des Folgetages im gesamten Verbundraum.
- **Familientageskarte = 13,50 Euro** für bis zu 2 Erwachsenen und bis zu 4 Kindern ( auch geliehene) gilt bis 4.00 Uhr des Folgetages im gesamten Verbundraum.

Die Karten können im Org. Büro in der **erdgas arena** (in EURO bar) gekauft werden und gelten - nach Entwertung - 24 Stunden.

Der **V V O** umfasst den Bereich von Riesa bis zur Grenze nach Tschechien mit dem Zug und den Stadtverkehr in Dresden mit Bus, Straßenbahn und Zug.

*Für die Tänzer, Betreuer und Fans bedeutet das z.B.:*

*Bahnfahrt-Fahrt von Riesa nach Dresden und zurück sowie den Stadtverkehr in Dresden.*

Weitere Informationen bitte im Org. Office in der **erdgas arena** – Frau Christa Nauck.

### Transport Special Offer

The **V. V. O.** – “Transport Authorities Upper Elbe” - offers to all dancers, officials and supporters the following – cheaper - transport possibility:

- **“Kleingruppenkarte“ („Small-group-ticket“)** = **21,50 Euro** for up to 5 persons until 4.00 am of the following day in the whole region, as explained below.
- **„Familientageskarte“ („Family-day-ticket“)** = **13,50 Euro** for up to 2 adults and up to 4 children ( including “borrowed” ones) until 4.00 am of the following day in the whole region, as explained below.

These special tickets can be bought in the Org. Office in the **erdgas arena** (first floor) against EURO cash. They are valid – after validation or after you stamp them at the first station – for 24 hours.

The **V V O** is valid in the region from Riesa up to the Czech Border using the train, and the city transport in Dresden, bus, street car and train.

*This means for dancers and supporters for example:*

*Train from Riesa to Dresden and back plus city transport in Dresden.*

For more information please contact the Org. Office in the **erdgas arena** – Mrs. Christa Nauck.

**erdgas  
arena**

